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Hufca ZHP Warszawa Praga - Południe

Wielce Szanowna Pani Przewodnicząca, Wielce Szanowni Członkowie Rady.

10 kwietnia 1984 r. została powołanado życia Rada Przyjaciół Dzieci Specjalnej Troski. Dziś świętujemywięc
uroczyście 40 lecie jej powstania., a zarazem 40.1at nieprzerwanej działalności.

Powołanie Rady odbyło sięz inicjatywy i staraniem Druha hm. Adama Sikonia Namiestnika Drużyn
„Nieprzetartego Szlaku” Hufca ZHP Warszawa Praga Południe, który jest „ojcempoczęcia” iwieloletnim
sekretarzem Rady.

Utworzony został unikatowy wtedy na skalęcałegoZHP, społecznyruch sympatyków, dedykowany dzieciom

specjalnej troski zrzeszonym w drużynach harcerskich naszego Hufca. Zadaniem Rady było i nadal jest
pozyskiwanie oraz gromadzenie środków finansowych, a także pomocy rzeczowejdrużynom Nieprzetartego

Szlaku.

Miałem ten zaszczyt i przyjemnośćuczestniczyć jako ówczesnykomendant Hufca, w tym pierwszym
założycielskim posiedzeniu Rady a potem przez lata być obserwatorem Państwa działalności.

Do udziału w pierwszym jak i do późniejszych składów Rady przez kolejne lata i dziesięcioleciazapraszani byli
wybitni przedstawiciele życia społecznegoi gospodarczego, świata nauki, świata biznesu, wysokiej rangi
wojskowi, których dorobek i autorytet gwarantował skutecznąrealizację celów.

Rada pracowałakolejno pod przewodnictwem śp.Pana Bolesława Mikłaszewicza, śp.Pana Jęgego
Wojciechowskiego, następnie pod przewodnictwem śp.Pana Jerzego Bednarkiewicza.

Od 2012 roku Rada pracujepod owocnym przewodnictwemWielce Szanownej Pani Profesor, której dorobek
naukowy i wybitne osiągnięcia w dziedzinie pediatrii a także społecznadziałalność budząogromny szacunek nas
wszystkich.

Dziękiosobistemu, całkowicie społecznemuzaangażowaniu wszystkich członków Rady, dziękiich decyzyjnemu
wsparciu udało sięprzez dziesięcioleciapozyskać ogromne środki finansowe.

Jako były komendant i wieloletni instruktor naszego Hufca z ogromną sympatią, szacunkiem iwdzięcznością
odnoszęsiędo skuteczności i osiągnięć Rady, której imponujący dorobek i ogromna pomoc pozwalają na
sfinansowanie obozów, zimowisk, rajdów,wycieczek i imprez okolicznościowych z udziałem harcerek i harcerzy

z niepełnosprawnościami. Dziękuję serdecznie Szanownym Państwu za ten wysiłek i niesionąpomoc.
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